
Współpraca we wspólnym interesie | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Współpraca we wspólnym interesie | 1

28 listopada 2018

Współpraca we wspólnym interesie

– Już w kampanii wyborczej zapowiadaliśmy, że bez dobrej współpracy wszystkich
szczebli samorządu wielu rzeczy się nie uda zrobić – powiedział Andrzej Pruś,
przewodniczący Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego podczas sesji Rady Gminy
Piekoszów.  W ciągu najbliższych 3-4 miesięcy przewodniczący Sejmiku planuje
odwiedzić wszystkie 102 gminy i 13 powiatów. Właśnie po to, aby do tej współpracy
przekonywać wszystkich samorządowców.

To także bardzo ważny czas, bo za kilka miesięcy rozpoczynają się negocjacje z Komisją
Europejską dotyczące kolejnej perspektywy finansowej Unii Europejskiej.
– Skończyły się czasy, że Unia mówiła nam co daje, a my to braliśmy. Dziś w tych
negocjacjach będziemy się upominać o to, czego potrzeba mieszkańcom – stwierdził
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przewodniczący Andrzej Pruś. Dlatego takie spotkania w gminach potrzebne są, by określić
priorytety i najpilniejsze potrzeby i na tej podstawie stworzyć dokument, który będzie
podstawą do prowadzenia negocjacji.
– Jeśli będziemy mieli listę takich najpilniejszych zadań od wójtów, burmistrzów,
mieszkańców i lokalnych liderów, to z pewnością i marszałkowi i ekspertom łatwiej będzie
negocjować w Brukseli. Założyłem sobie, że będę temu zadaniu przewodniczył. Trzeba też
marszałka Andrzeja Bętkowskiego uzbroić w argumenty, bo to z pewnością będzie z
korzyścią dla nas wszystkich – powiedział Andrzej Pruś.

Korzyści dla gminy i mieszkańców z takiej współpracy widzi Barbara Drogosz,
przewodnicząca Rady Gminy Piekoszów, która na sesję zaprosiła przewodniczącego Sejmiku
Województwa Świętokrzyskiego.
– Spróbujemy wspólnie w wójtem, radnymi, sołtysami i mieszkańcami stworzyć plan
najpilniejszych zadań, w tym inwestycji, które pozwoliłyby gminie na intensywny rozwój.
Jesteśmy nastawieni na taką współpracę nie tylko z samorządem województwa, ale również
powiatu, bo uważamy, że jest nam to bardzo potrzebne – powiedziała Barbara Drogosz.

Andrzej Pruś zapowiedział, że w ciągu najbliższych kilku miesięcy odwiedzi każdą gminę i
powiat, żeby przekonywać, że dobra współpraca leży w interesie nas wszystkich.
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